
Školská rada Obchodní akademie, Plzeň, náměstí T.G.Masaryka 13 

Zápis z jednání dne 19. června 2012 

Přítomni: Ing. L. Brabec, JUDr. D. Sedláček, Mgr. P. Taušek, J. Vítovcová 

 jako host Mgr. M. Skuhravý  

Omluveni:  S. Danysh, M. Dolejšová  

 Rada ústy svého předsedy poblahopřála řediteli Mgr. M. Skuhravému k obhájení 

ředitelské funkce. Ředitel pak na dotaz členů podrobněji popsal průběh konkurzu. 

 Ředitel školy informoval radu o průběhu a výsledcích maturitních zkoušek. Diskutovalo 

se o přínosech a problémech „státních maturit“. 

 Dále ředitel školy informoval přítomné členy rady o proběhlém přijímacím řízení žáků 

do I. ročníků, diskutovala se různá úroveň znalostí žáků ze základních škol. 

 Ředitel se krátce dotkl i hospodaření školy, pohovořil o problémech s údržbou školní 

budovy (nedostatek financí na potřebné rekonstrukce). 

Zapsal: Luboš Brabec 


